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Protokół nr 23/2020 

z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 23 września 2020 r. w godz.16:50–18:15 

w sali 26 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:  

1. Tadeusz Czerwiecki– przewodniczący Komisji 

2. Sławomir Sieczkowski – wiceprzewodniczący Komisji    

3. Sylwester Cimochowski 

4. Jarosław J. Kowalewski 

5. Karol Korneluk 

6. Wojciech Pająk  

7. Andrzej Turowski 

 

W posiedzeniu udział wzięli:     

1. Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta 

2. Ewa Harasim – Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska  

3. Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydz. Arch. i Gosp. Przestrzennej 

4. Agnieszka Szyszko – Pełnomocnik ds. organ. pozarządowych 

5. Radosław Wysocki – Naczelnik Wydz. Geodezji i Gosp. Nieruchomościami 

6. Jarosław Lebiediew – Prezes ZBM TBS Sp. z o.o. 

7. Zdzisław Przełomiec – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Czerwiecki, prowadził posiedzenie Komisji 

Strategii i Rozwoju Gospodarczego, który powitał zebranych i przypomniał, że proponowany 

porządek posiedzenia został przesłany członkom Komisji wraz z materiałami. Przewodniczący 

wniósł do porządku obrad, jako punkt 2.„Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad 

wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Miasta Suwałki” i jako punkt ostatni „Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia 

porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Suwałki oraz Gminą Suwałki w sprawie 

wykonania zadania publicznego Gminy Suwałki w zakresie zagospodarowania odpadów 

komunalnych”. Zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi do nowego porządku obrad.  
 

Głosowanie nad porządkiem obrad: 

za pozytywną opinią głosowało   –  7 radnych    (jednogłośnie)                                                                           

przeciw                                         –  0 

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek posiedzenia:  

1. Przyjęcie protokołu nr 22/2020 z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach w dniu 22 lipca 2020 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali 

mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasta Suwałki. 

3. Zaopiniowanie wniosku o przyjęciu do planu sprzedaży nieruchomości stanowiących 

własność Miasta Suwałk. 

4. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej  

w Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 
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pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 

Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Aleksandry Piłsudskiej do 

kategorii dróg gminnych.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii 

dróg gminnych. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej oraz 

zaliczenia do kategorii drogi powiatowej. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii dróg gminnych. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 

dotyczącego współdziałania Miasta Suwałki oraz Gminy Suwałki wchodzących w skład 

aglomeracji Suwałki przy realizacji zadania polegającego na aktualizacji obszaru i granic 

aglomeracji Suwałki. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych w Suwałkach, których właścicielem albo zarządcą jest 

Gmina Miasto Suwałki, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłat za 

korzystanie z tych przystanków.  

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy Piaskowej w 

Suwałkach. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu ograniczonego ulicą Piaskową, rzeką Czarną Hańczą i granicami 

administracyjnymi miasta Suwałk. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części terenów rekreacyjnych nad zalewem Arkadia w Suwałkach. 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego u zbiegu ulic Bakałarzewskiej i Grunwaldzkiej  

w Suwałkach.  

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Miastem Suwałki oraz Gminą Suwałki w sprawie wykonania 

zadania publicznego Gminy Suwałki w zakresie zagospodarowania odpadów komunalnych.  

17. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 22/2020 z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach w dniu 22 lipca 2020 r. 

 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Czerwiecki prowadził posiedzenie Komisji 

Strategii i Rozwoju Gospodarczego poinformował, że do protokołu 22/2020 posiedzenia 

Komisji nie wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół, został przyjęty.  
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Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali 

mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasta Suwałki. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

– Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Prezes ZBM TBS. Sp z o.o. J. Lebiediew, poprosił o przełożenie terminu procedowania 

ww. uchwały, ponieważ zaproponowana zmiana uchwały powinna być poddana głębszej 

analizie możliwości jej wykonania, w oparciu o Wieloletni Program Gospodarowania Zasobem 

Mieszkaniowym na lata 2021 -2025, który zostanie przygotowany do procedowania na sesję 

Rady Miejskiej w listopadzie bieżącego roku. Prezes stwierdził, że skoro przyglądamy się 

zasadom wynajmu lokali komunalnych, to w pierwszej kolejności należy procedować program  

a następnie zasady wynajmu. Stwierdził, że takiej istotnej decyzji nie można podejmować przed 

określeniem przez Radę Miejską, czym ten zasób mieszkaniowy ma być w najbliższych latach. 

Prezydent Ł. Kurzyna, przedstawił Informację ZBM TBS dotyczącą ewentualnej zmiany 

Uchwały nr XII/154/2019 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 25 września 2019 r. w sprawie 

ustalenia zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Miasta Suwałki w zakresie zwiększenia kryterium metrażowego wynikającego  

z § 1 pkt. 8. Prezydent zaproponował radnym, aby podjąć się merytorycznej dyskusji po 

zapoznaniu sięz wszystkim materiałami w tej sprawie oraz zastanowić się nad kwestią jak 

można to uregulować. Prezydent poinformował, że zostanie przygotowane zestawienie, jak to 

funkcjonuje w innych samorządach.   

Radny J. Kowalewski zgłosił wniosek o przedłużenie czasu procedowania ww. uchwały 

do końca listopada br. 

  

Głosowanie nad wnioskiem radnego J. Kowalewskiego: 

za pozytywną opinią głosowało   –  7 radnych    (jednogłośnie)                                                                           

przeciw                                         –  0wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek o przedłużenie czasu procedowania  

uchwały w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących  

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasta Suwałki do końca listopada br. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Z. Przełomiec, zwrócił uwagę na to, że wymagana jest 

nie tylko analiza zasadności pod kontem społecznym, ekonomicznym oraz współpraca w 

zakresie legislacyjnym. Zwrócił się do radnych, że inicjatywy, które są zgłaszane jak ww., 

wymagają rozmów i zaangażowania oraz dyskusji radnych i prezydenta miasta, Zarządu 

Budynków Mieszkalnych, oraz Komisji Społecznej. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie wniosku o przyjęciu do planu sprzedaży nieruchomości stanowiących 

własność Miasta Suwałk. 

– Wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Głosowanie nad wnioskiem: 

za pozytywną opinią głosowało   –  7 radnych    (jednogłośnie)                                                                           

przeciw                                         –  0wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek o przyjęciu do planu sprzedaży 

nieruchomości stanowiących własność Miasta Suwałk. 

 – Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5do protokołu. 
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Ad pkt. 4 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej  

w Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021.  

–Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.   

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację z konsultacji społecznych dotyczących 

projektu uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu 

współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2021.  

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 

Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

  

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało   –  7 radnych    (jednogłośnie)                                                                           

przeciw                                         –  0 

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu 

współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2021. 

 – Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8do protokołu. 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Aleksandry Piłsudskiej do 

kategorii dróg gminnych.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało   –  7radnych  (jednogłośnie)                                                                                                                                                   

przeciw                                         –  0 

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaliczenia ulicy 

Aleksandry Piłsudskiej do kategorii dróg gminnych.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10do protokołu. 

 

Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii 

dróg gminnych. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11do protokołu.   
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Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało   –  7 radnych(jednogłośnie)                                                                            

przeciw                                         –  0 

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg 

wewnętrznych do kategorii dróg gminnych. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej oraz 

zaliczenia do kategorii drogi powiatowej. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13do protokołu.   

 

 Prezydent Ł. Kurzyna poinformował, że w związku z podjęciem przez Gminę Miasto 

Suwałki działań, mających na celu ustalenie nowego przebiegu drogi wojewódzkiej nr 655  

w granicach administracyjnych Gminy Miasta Suwałki, zaszła konieczność dokonania 

stosownych zmian w zakresie kategoryzacji dotychczasowych dróg przez odpowiednie organy 

uchwałodawcze. Dokonanie zmian pozwoli na unormowanie kategorii poszczególnych dróg 

 i ustalenie nowego przebiegu drogi wojewódzkiej nr 655 zgodnie z ustawą o drogach 

publicznych. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało   –  7 radnych  (jednogłośnie)                                                                            

przeciw                                         –  0 

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi 

powiatowej oraz zaliczenia do kategorii drogi powiatowej. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14do protokołu. 

 

Ad pkt. 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii dróg gminnych. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało   –  7  radnych(jednogłośnie)                                                                            

przeciw                                         –  0 

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt chwały w sprawie pozbawienia kategorii 

dróg gminnych. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 16do protokołu. 

 

Ad pkt. 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 

dotyczącego współdziałania Miasta Suwałki oraz Gminy Suwałki wchodzących w skład 
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aglomeracji Suwałki przy realizacji zadania polegającego na aktualizacji obszaru i granic 

aglomeracji Suwałki. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17do protokołu.   

 

 Prezydent Ł. Kurzyna poinformował, że wraz ze zmianą przepisów zmieniły się również 

obszary aglomeracji. Wprowadzona w Polsce zmiana ustawy Prawo wodne od 2018 roku 

zmieniła zasady ustanowienia granic aglomeracji wodno–ściekowych na terenie gminy. 

Od następnego roku zostanie wprowadzony obowiązek wyznaczania nowych obszarów 

aglomeracji, dotyczy to terenów, na których zaludnienie lub działalność gospodarcza są 

wystarczająco skoncentrowane, aby ścieki komunalne były zbierane i przekazywane do 

oczyszczalni ścieków komunalnych.  W związku z tym zostanie przeprowadzona procedura  

związana z zawarciem porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Suwałki z Gminą 

Suwałki, które tworzą wspólnie aglomerację Suwałki wyznaczoną w związku z realizacją 

Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków Komunalnych.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało   –  6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw                                         –  0 

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt chwały w sprawie zawarcia porozumienia 

międzygminnego dotyczącego współdziałania Miasta Suwałki oraz Gminy Suwałki 

wchodzących w skład aglomeracji Suwałki przy realizacji zadania polegającego na 

aktualizacji obszaru i granic aglomeracji Suwałki. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 18do protokołu. 

  

Ad pkt. 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych w Suwałkach, których właścicielem albo zarządcą jest 

Gmina Miasto Suwałki, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłat 

za korzystanie z tych przystanków.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19do protokołu.   

 

 Prezydent Ł. Kurzynapoinformował, że zapisu ustawy o publicznym transporcie 

zbiorowym nakłada na właściwy organ danej jednostki samorządu terytorialnego obowiązek 

określenia w drodze uchwały przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest jednostka samorządu terytorialnego, udostępnionych dla operatorów  

i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. Podjęcie ww. uchwały 

związane jest z tworzeniem 5 nowych przystanków oraz z wnioskiem PKS NOVA SA.  

o dopuszczenie zatrzymywania się przewoźników regionalnych i dalekobieżnych.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało   –  6  radnych (jednogłośnie) 

przeciw                                         –  0 

wstrzymało się od głosu               –  0 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych w Suwałkach, których właścicielem 

albo zarządcą jest Gmina Miasto Suwałki, warunków i zasad korzystania z nich oraz 

ustalenia stawki opłat za korzystanie z tych przystanków.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 20do protokołu. 

 

Ad pkt. 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy Piaskowej  

w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21do protokołu.   

 

 Prezydent Ł. Kurzyna poinformował, że jest to uchwała intencyjna podyktowana 

wnioskiem Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Suwałkach, w celu umożliwienia realizacji 

przez PEC planowanej inwestycji polegającej na rekultywacji terenu, które graniczą z terenem 

ciepłowni.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało   –  6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw                                         –  0 

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy 

Piaskowej w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 22do protokołu. 

 

Ad pkt. 13 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu ograniczonego ulicą Piaskową, rzeką Czarną Hańczą i granicami 

administracyjnymi miasta Suwałk. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23do protokołu.   

 

Naczelnik Wydziału M. Włoskowska przedstawiła projekt uchwały, w którym 

przedstawiony obszar nie posiada obowiązującego miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. Na przedstawionym terenie występują uprawy rolnicze, łąki i pastwiska, 

zakrzewienia i zadrzewienia uzupełnione wzdłuż ulic Sejneńskiej i Piaskowej obiektami 

przemysłowymi, magazynowo – składowymi i usługami. Opracowanie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego umożliwi właściwe zagospodarowanie ww. obszaru, poprzez 

określenie warunków, ograniczeń i zakazów oraz zasad korzystania z terenów nim objętych. 

Naczelnik poinformowała, że zostały zgłoszone dwie uwagi do projektu planu, które zostały  

w całości odrzucone. Dotyczyły zwiększenia i wprowadzenia funkcji mieszkaniowej oraz 

mieszkaniowej wielorodzinnej. Obie te uwagi zostały odrzucone.   

Prezydent Ł. Kurzyna dodał, że w tym miejscu miasta nie należy łączyć funkcji 

mieszkaniowej z przemysłowo – handlową, która w chwili obecnej znajduje się na tym terenie. 
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Radny S. Sieczkowski zapytał czy w chwili obecnej znajdują się konkretni inwestorzy są 

zainteresowani funkcjami usługowymi na ww. terenie? 

Naczelnik M. Włoskowska poinformowała, że jest to uzupełnienie do obowiązującej 

zabudowy, są to konkretne prywatne działki.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało   –  6  radnych (jednogłośnie) 

przeciw                                         –  0 

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu ograniczonego ulicą Piaskową, rzeką Czarną 

Hańczą i granicami administracyjnymi miasta Suwałk. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 24do protokołu. 

 

Ad pkt. 14 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części terenów rekreacyjnych nad zalewem Arkadia w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25do protokołu.   

 

 Naczelnik Wydziału M. Włoskowska poinformowała, że plan został wywołany 

wnioskiem właściciela Hotelu „Hańcza”, który chce przebudować hotel i wprowadzić funkcję 

mieszkaniową. W planie ustalono wskaźniki, które gwarantują odpowiednią ilość miejsc 

postojowych na jeden lokal mieszkalny 1,5 miejsca parkingowego. Parter budynku powinien 

zostać usługowy, chroniona zostaje bryła budynku, nie może zostać zmieniona oraz nie ma 

pozwolenia na dobudowanie balkonów. Nowy plan dotyczy tylko zmiany funkcji ww. obiektu 

oraz ewentualnie budowa parkingu wielopoziomowego.  

Prezydent Ł. Kurzyna poinformował, że na chwilę obecną dopuszczona jest możliwość 

przebudowy na funkcję mieszkalną.  

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało   –  5 radnych 

przeciw                                         –  0 

wstrzymało się od głosu               –  1 radny 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części terenów rekreacyjnych nad zalewem Arkadia  

w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 26do protokołu. 

 

Ad pkt. 15 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego u zbiegu ulic Bakałarzewskiej i Grunwaldzkiej  

w Suwałkach.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 27do protokołu.   
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 Naczelnik M. Włoskowska poinformowała, że na wskutek rozstrzygnięcia Wojewody 

Podlaskiego został on uchylony, a w związku z tym należało powtórzyć procedurę i wprowadzić 

niewielkie poprawki, które zostały naniesione w zapisach planu. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało   –  6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw                                         –  0 

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego u zbiegu ulic Bakałarzewskiej  

i Grunwaldzkiej w Suwałkach.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 28do protokołu. 

 

Ad pkt. 16 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Miastem Suwałki oraz Gminą Suwałki w sprawie wykonania 

zadania publicznego Gminy Suwałki w zakresie zagospodarowania odpadów 

komunalnych.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 29do protokołu.   

 

 Prezydent Ł. Kurzyna poinformował, że Wójt Gminy Suwałki zwrócił się z wnioskiem  

o zawarcie porozumienia międzygminnego w ramach, którego Miasto Suwałki przejęłoby 

realizację zadania własnego Gminy Suwałki w postaci zagospodarowania odpadów. Treść 

porozumienia została dołączona do projektu uchwały. Zawarcie wyżej wymienionego 

porozumienia jest korzystne dla obu samorządów.  

Radny T. Czerwieckiczy w ramach porozumienia między Miastem i Gminą można 

zagospodarowywać odpady bez przetargu? Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział, że można 

byłoby zawrzeć porozumienie międzygminne w ramach, którego Miasto przejęłoby oprócz 

zagospodarowania również odbiór. 

Radny S. Sieczkowski podsumowując dodał, że sposób rozliczania z Gminą będzie wyglądał 

następująco: „Gmina będzie płacić do miasta dotację a miasto wszystkie koszty  

i rozliczenia przeprowadzi ze spółką? Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział, że przeprowadzi to 

ze spółką PGO.  

Radny S. Sieczkowski zgłosił uwagę do § 3 ust.12 i 13, w których jest błąd w zapisie  

w kwestii terminów. Prezydent Ł. Kurzyna potwierdził, że nastąpił błąd redakcyjny, który 

zostanie poprawiony.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania wraz z autopoprawkami.  

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało   –  6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw                                         –  0 

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli 

zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Suwałki oraz Gminą 

Suwałki w sprawie wykonania zadania publicznego Gminy Suwałki w zakresie 

zagospodarowania odpadów komunalnych wraz z autopoprawkami. 
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– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Ad pkt. 17 

Wolne wnioski. 

 

1. Radny W. Pająk, poprosił, o to, żeby projekty uchwał dotyczące pomników przyrody 

były kierowane również na Komisję Strategii i Rozwoju Gospodarczego. 

2. Radny W. Pająk, poinformował o sprawie zgłaszanej przez mieszkańców miasta, którzy 

opiekują się kotami. Dochodzą do radnego sygnały od mieszkańców, że schronisko nie 

wywiązuje się z opieki nad kotami. Zgłosił wniosek, oto, żeby skontrolować schronisko  

w kwestii opieki nad kotami.  

Na tym protokół zakończono.  

   

 

      Przewodniczący Komisji 

Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach                  

 

     Tadeusz Czerwiecki 

 

 

            Protokół sporządziła: 

Elżbieta Polańska 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


